
Anina zvezdica 

V sklopu prostovoljne akcije smo se dijaki 3. Š odločili pomagati dobrodelni organizaciji Anina 

zvezdica. Zavedamo se, da veliko družin živi v težkih razmerah, zato smo želeli prispevati svoj čas in 

trud ter pomagati tistim, ki to najbolj potrebujejo. 

Ko smo prispeli na lokacijo, smo dobili kratka navodila o našem delu. Naša naloga je bila sestavljanje 

paketov s hrano, ki bodo razdeljeni družinam v stiski in hitro smo se lotili dela. Pri delu smo opazili, 

kako pomembna je organizacija in kako vsaka oseba s svojim prispevkom pripomore k skupnemu 

cilju. Pakirali smo osnovna živila, kot so moka, sladkor, testenine, olje in konzervirana hrana, pri 

čemer smo pazili, da so paketi uravnoteženi in primerni za čim več družin. Poskrbeli smo tudi, da je 

bilo v vsakem paketu nekaj sladkega. 

Ob delu smo bili zadovoljni, saj smo vedeli, da tako neposredno pomagamo ljudem v stiski. Kljub 

morebitnemu slabemu začetku nam je zavedanje, da s tem nekomu olajšamo vsakdan, dajalo 

dodatno motivacijo. Med delom smo se tudi povezali med seboj, si pomagali in spodbujali, kar je 

ustvarilo prijetno in solidarno vzdušje. 

Ko smo ob koncu videli pripravljene pakete, smo bili  kar ponosni na opravljeno delo. Zavedali smo 

se, da je naš prispevek lahko velik za nekoga, ki potrebuje pomoč. Izkušnja nas je naučila, kako 

pomembno je biti sočuten in pripravljen pomagati. 



 



 

 

 

Refleksije: 

 

Neža Pavlič 

Decembra smo se z razredom udeležili dobrodelne akcije Anina zvezdica, kjer smo razvrščali 

donirano hrano ter pakirali pakete za tiste, ki jih potrebujejo. Prostovolna akcija se nas je res 

dotaknila, saj smo naredili dobro delo za tiste, ki to res potrebujejo. Zelo sem vesela, da sem lahko 

izkušnjo delila s svojimi sošolci. 

Brina Sedminek 

Z razredom smo se decembra udeležili dobrodelne akcije Anina zvezdica, ki je potekala v BTC-citiju, 

kjer smo skupaj 12ur razvrščali hrano in delali pakete s hrano, ki jo je veliko ljudi, poleg njih tudi 



raznih podjetij in podjetniških verig, dobrodelno poslalo na Anino zvezdico. Ob delu nam je še 

voditeljica tega programa obrazložila namen našega dela. Delo, ki smo ga opravljali, je bilo zelo 

pomembno in bila sem vesela, da sem lahko vsaj malo pomagala ljudem, ki to pomoč potrebujejo. 

Kljub temu pa to delo ni bilo lahko, fizično je bilo kar utrujajoče, ampak ko se zavedaš, za kakšen 

namen delaš, potem je lažje. 

Ajda Sikošek 

Z razredom smo se decembra udeležili dobrodelne akcije Anina zvezdica, ki je potekala v BTC- citiju , 

kjer smo skupno 12 ur razvrščali hrano , ki so jo prijazni ljudje prinesli kot donacijo za družine v stiski. 

Imela sem se super, res je bil dober občutek, ko se zavedaš, da s tem resnično pomagaš ljudem, ki jo 

res potrebujejo. Zabavali smo se, se malo pošalili ter se še dodatno povezali kot razred. Z veseljem 

grem naslednje leto ponovno. 

Inka Nemeš 

S prostovoljnim delom pri Anini zvezdici sem spoznala, s kakšnimi težavami se spopadajo ljudje vsak 

dan in me je pretreslo, ko sem ugotovila, da veliko ljudi potrebuje pomoč v hrani in vsakodnevnih 

potrebščinah zaradi finančne stiske. 

 

Ema Anžur  

Decembra smo z razredom opravljali prostovoljno delo pri Anini zvezdici. Vesela sem, da smo delo 

opravljali prav tam, saj se mi je izkušnja zdela zelo lepa. Všeč mi je, da smo v mesecu obdarovanja 

naredili nekaj lepega tudi mi. Zgodbe, ki nam jih je povedala Ana, so bile res lepe in so nam dale 

misliti, koliko nekaterim ljudem pomenijo najbolj osnovne stvari.  

 

Nina Hribar 

Dan, ko smo pripravljali hrano za Anino zvezdico, mi bo ostal v lepem spominu. Všeč mi je bilo, kako 

smo vsi skupaj delali za skupni cilj. Vsak je imel svojo nalogo - nekateri so pripravljali testenine, 

nekateri olje, spet drugi moko. Čeprav je bilo na trenutke zahtevno, nam je skupaj uspelo. Občutek, 

da smo prispevali k nečemu pomembnemu, je bil neprecenljiv. Vesela sem, da sem lahko bila del te 

dobrodelne akcije. Upam, da so obdarovanci občutili vso ljubezen, ki smo jo vložili v pripravo. 

 

Val Srabotič 

Dobrodelnost me vedno navdušuje, zato sem z veseljem sodeloval pri pakiranju. Čeprav nisem 

najboljši, sem se trudil po svojih najboljših močeh. Najbolj mi je bilo všeč, da smo delali skupaj in si 

pomagali. Vsak paket je bil narejen s srcem in z željo, da nekomu polepšamo praznike. Ob koncu 

dneva sem bil ponosen na vse, kar smo dosegli. Upam, da bomo tudi v prihodnje imeli priložnost 

pomagati drugim. 

 



Iva Koša 

Decembra smo z razredom opravili 12ur prostovoljnega dela pri Anini zvezdici. Ko smo začeli z 

urejanjem paketov, si nisem predstavljala, koliko veselja bo to prineslo meni in drugim. Vsaka polna 

škatla je bila del nečesa velikega. Delali smo usklajeno in hitro, hkrati pa smo se v teh oddelanih 12 

urah tudi zabavali. Sam občutek, da delamo nekaj dobrega, nas je vse povezoval. Čeprav smo porabili 

kar nekaj časa, smo vedeli, da je vsaka minuta vredna truda. Razmišljala sem o tem, kako bodo otroci 

reagirali, ko bodo odprli zavite pakete. Upam, da jim je vsaj malo polepšalo praznike. 

 

Marko Čačkov 

Bilo mi je v veselje sodelovati v dobrodelni akciji. Sestavljanje paketov je bilo zabavno, še posebej, 

ker smo delali v ekipi. Vsak je prispeval po svojih najboljših močeh, rezultat pa je bil res čudovit. 

Pomislil sem na otroke, ki bodo tame pakete prejeli, in si predstavljal njihov nasmeh. Ta misel mi je 

dala še več motivacije za delo. Ko smo končali, sem bil ponosen na vse, kar smo dosegli. Veselim se 

prihodnjih priložnosti za pomoč tistim, ki jo potrebujejo. 

 

Maja Kelava 

Ko sem slišala, da bomo za prostovoljstvo zavijali darila za Anino zvezdico, sem bila takoj za, saj rada 

zavijam darila. Sicer smo na koncu darila le dajali v škatle, a je bilo tudi zabavno, ker smo se družili. 

Vesela sem bila, ker smo delali nekaj koristnega in pomagali ljudem v stiski. 

 

Gašper Vrbinc 

V decembru smo se z razredom udeležili pripravljanja paketov s hrano za socialno ogrožene družine. 

Pomagali smo z veseljem, saj smo vedeli, da bo vsak paket, ki ga pripravimo, nekoga osrečil. Vesel 

sem , da sem bil del te akcije in si želim, da bi z leti čim manj družin potrebovale takšno vrsto pomoči. 

Zoja Horvat Maček 

Nikoli si nisem mislila, da lahko zavijanje daril prinese toliko veselja. Vsako darilo sem zavila z 

občutkom in ljubeznijo, saj sem vedela, da bo osrečilo nekoga, ki ga potrebuje. Med delom smo se 

pogovarjali, se smejali in delili izkušnje. Zdelo se mi je čudovito, kako smo kot ekipa ustvarili nekaj 

tako lepega. Ta izkušnja me je naučila, da majhna dejanja lahko veliko pomenijo. Upam, da bomo še 

večkrat imeli priložnost sodelovati v takšnih akcijah. 

 

Oliver Dobovšek 

Čas, ko smo zavijali darila za Anino zvezdico, je bil dobro izkoriščen. Delanje v skladišču in pakiranje 

hrane je bila vsekakor zanimiva izkušnja, ki mi bo ostala v spominu. Motiviralo me je predvsem 

dejstvo, da bomo s tem pomagali družinam v stiski. Vzdušje je bilo prijetno in zabavno, čas je hitro 

mineval. Delo pri Anini zvezdici me je naučilo, kako malo je potrebno, da pomagamo človeku v stiski. 

Vsekakor je bilo prostovoljno delo pozitivna izkušnja zame in za celoten razred.  



Zara Zorko 

Delo pri Anini zvezdici mi je dalo občutek povezanosti in topline. Ko sem zavijala darila, sem 

razmišljala o ljudeh, ki jih bodo prejeli, in o tem, kako bodo reagirali. S sošolci smo se ob delu tudi 

veliko nasmejali in si pomagali. Čeprav smo na trenutke imeli polne roke dela, smo se trudili, da so 

bila darila lepo zavita. Misel, da bo nekdo zaradi našega truda srečnejši, je bila najboljša nagrada. 

Takšne izkušnje me vedno napolnijo z zadovoljstvom in hvaležnostjo. Upam, da bomo še imeli 

priložnost pomagati! 

Leonard Bulc 

Zavijanje daril pri Anini zvezdici mi je bilo v veselje in zelo prijetna izkušnja. Vzdušje je bilo prav zares 

praznično, saj smo darila sestavljali skupaj kot ekipa, kakor jih zavijajo pravi Božičkovi palčki. Spoznal 

sem tudi, s kakšnimi oviram in težavami se soočajo ljudje iz dneva v dan.  

Iza Videc 

Zavijanje daril za Anino zvezdico je bilo nekaj posebnega. Od samega začetka sem se počutila 

ponosno, ker vem, da delamo nekaj dobrega. Uživala sem v izbiri barvnega papirja, lepljenju nalepk 

in pisanju lepih misli na voščilnice. Čeprav so bile nekatere škatle nepravilnih oblik in težje za 

zavijanje, smo se trudili po najboljših močeh. Najlepši trenutek dneva je bil, ko smo pogledali vse 

lepo zavite pakete in vedeli, da smo naredili nekaj res lepega. Upam, da bodo obdarovanci čutili vso 

toplino, ki smo jo vložili v ta darila. 

Anja Blazina 

Dan prostovoljnega dela je bil zelo poseben in srčen. Z veseljem sem sodelovala pri zavijanju daril za 

otroke in družine v stiski. Med delom smo se pogovarjali, smejali in si pomagali. Občutek, da s svojim 

trudom nekomu polepšamo praznike, je bil res neprecenljiv. Zavijanje ni bilo vedno enostavno, a 

smo se trudili, da so bila darila lepa in skrbno zapakirana. Vsak zavoj je bil narejen z ljubeznijo in 

željo, da osrečimo nekoga. Na koncu smo bili vsi ponosni na opravljeno delo. Upam, da bodo darila 

prinesla iskrice v oči tistim, ki jih prejmejo. Veselim se podobnih priložnosti v prihodnje. 

Jaka Predalič 

Ko sem izvedel, da bomo zavijali darila za Anino zvezdico, sem bil navdušen. Rad pomagam in vem, 

da so takšne akcije pomembne. Pri zavijanju sem se res potrudil, čeprav nisem najbolj vešč tega dela. 

S prijatelji smo si med seboj pomagali in skupaj smo naredili res veliko. Vsak zavit paket je 

predstavljal nekaj več kot samo darilo – bil je znak upanja in ljubezni. Počutil sem se odlično, ker sem 

prispeval k osrečevanju nekoga drugega. Upam, da bomo še kdaj imeli priložnost sodelovati v 

podobni akciji. 

Miha Hočevar 

Poleg samega prostovoljnega dela sem moral tudi organizirati del projekta, kar mi je dalo vpogled v 

to, kako zahtevno je usklajevanje skupine in načrtovanje različnih nalog. Skrbel sem, da je bilo delo 

razdeljeno pravično, ter da je vse potekalo po načrtu. S tem sem se naučil več o odgovornosti, 

vodenju in sodelovanju. 

  



Mark Kastelic Jeršin 

Pomagati drugim me vedno razveseli, zato sem bil navdušen nad zavijanjem daril za Anino zvezdico. 

Najbolj mi je bilo všeč, da smo delali v skupini in se ob tem zabavali. Vsako darilo sem zavijal, kot da 

bi bilo namenjeno meni. Ko sem videl, koliko daril smo skupaj zavili, sem bil ponosen na vse nas. Ta 

izkušnja mi je pokazala, kako malo je potrebno, da nekomu polepšamo praznike. Zagotovo bi to 

ponovil še kdaj. 

Mark Ivanuša Medjedovič 

Zavijanje daril za Anino zvezdico je bilo zelo lepo doživetje. Čeprav se na začetku nisem najbolje 

znašel pri zavijanju, sem hitro ujel ritem. Všeč mi je bilo, kako smo sodelovali in si med seboj 

pomagali. Vsako darilo smo zavili skrbno in z mislijo na tiste, ki ga bodo prejeli. Občutek, da bomo 

nekomu polepšali praznike, je bil res poseben. To izkušnjo bom zagotovo ohranil v lepem spominu. 

Upam, da bomo imeli še več takšnih priložnosti za pomoč drugim. 

Ela Polak 

Pomagati drugim je vedno lepo, zato sem bila navdušena nad to akcijo. Zavijanje daril mi je bilo v 

veliko veselje, še posebej, ker sem vedela, da bodo razveselila nekoga v stiski. Skupaj smo ustvarili 

čudovito vzdušje in z vsakim zavitim darilom smo postali še bolj povezani. Občutek, da smo del 

nečesa večjega, je bil neprecenljiv. Upam, da bodo obdarovanci začutili toplino, ki smo jo vložili v ta 

darila. 

 


